
Beste Gemeenteraad, 
 
Zoals de sprekers hiervoor ook al aangaven, waren wij in 2018, toen wij door de gemeente 
uitgenodigd werden, erg enthousiast over de wijze hoe de gemeente een nieuw bestemmingsplan 
samen met de bewoners wilde gaan invullen. De gemeente wilde vooruitstrevend zijn, zelfs vooruit 
lopen op de nieuwe wet en regelgeving en de bewoners laten participeren in dit nieuwe 
(bestemmings) plan. 
 
Echt mogen meedenken over de invulling van je eigen wijk, de woningen en de stijl. Een super idee. 
Dat er voor onze huizen aan de Spoorstraat op de lege strook grond gebouwd gaat worden begrijpen 
wij ook wel en wat is er nu nog mooier om hier samen met de gemeente over na te denken en echt 
invloed op te hebben. De woorden van de gemeente klonken ons dan ook als muziek in de oren. 
 
Wij gaan samen met jullie dit traject in en we hebben jullie input ook echt nodig want we moeten en 
willen dit samen met jullie doen en zo gaan wij tot een mooi plan komen wat dan breed gedragen 
gaat worden. Wow .. wat een mooie woorden van de gemeente en wat een super idee. Echt een 
nieuwe omgang tussen de gemeente/overheid/politiek en de burgers.  
 
Wij bespraken dit na met enkele buurtbewoners en werden erg enthousiast van dit voornemen. 
Dat onze gemeente dit zo vooruitstrevend met de bewoners ging doen, we werden er zelfs een 
beetje trots op. 
 
Hoe jammer is het dan, zoals net door Martijn Snoek al aangegeven, dat na een al wat stroeve start 
vanuit de kant van de gemeente door diezelfde gemeente helemaal niet meer overlegd wordt. 
Helemaal geen tussentijdse informatie meer, helemaal geen samen overleggen meer, helemaal geen 
reactie op E-mails en zelfs geen antwoord meer op gestelde vragen. Complete stilte! 
 
Het lijkt erop of we weer terug te gaan naar de achterkamertjespolitiek, iets wat de gemeente (en wij 
als burgers) nu juist niet meer willen. Waren die mooie woorden vanuit de gemeente dan toch een 
loze belofte? Wij kunnen het bijna niet geloven en hopen echt dat we gehoord blijven. 
 
Zoals eerder aangegeven willen we graag samen met de gemeente en andere belanghebbenden in 
gesprek (blijven) om samen een mooi plan voor onze wijk te maken. 
 
Wij nodigen jullie daarom graag uit om dit samen verder te bespreken. 
 
Met vriendelijke groet, 

Tom Overbeek 
Spoorstraat 8 Schoonhoven  

 


